
PROTOKOL Nr XXV/2013 

z Obrad XXV Sesji Rady Gminy Kotll" 


odbytych w dniu 18 marca 2013r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 11 00 a zakonczyly siy 0 godz. 1510. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 15 radnych, to jest 100% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zalqczeniu do protokolul. 

Porz'ldek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XXV Sesji Rady Gminy 

2. Wnioski do porzqdku obrad 

3. Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 

4. Podjycie uchwaly w sprawie zaciqgniycia pozyczki na pokrycie 
planowanego deficytu budzetowego wynikajqcego z wyprzedzajqcego 
finansowania zadania inwestycyjnego pn.: "Przebudowa stacji uzdatniania 
Wody na terenie Gminy Kotun" w ramach PROW w latach 2007-2013 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zaciqgniycia pozyczki na pokrycie 
planowanego deficytu budzetowego wynikaj qcego z wyprzedzaj qcego 
finansowania zadania inwestycyjnego pn.: "Rozw6j kultury regionalnej 
poprzez remont remizy OSP w miejscowosci Kotun" w ramach PROW w 
latach 2007-2013 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zaciqgniycia pozyczki na pokrycie 
planowanego deficytu budzetowego wynikajqcego z wyprzedzajqcego 
finansowania zadania inwestycyjnego pn.: " Rozw6j kultury regionalnej 
poprzez remont remizy OSP w miejscowosciach Nowa Dqbr6wka, Sosnowe" 
w ramach PROW w latach 2007-2013. 

7. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2013 rok 

8. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kotun na lata 2013-2026 

9.Podjycie uchwaly w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za 

gospodarowanie odpadan1i komunalnymi oraz stawki oplaty 


10. Podjycie uchwaly zmieniajqcej uchwaly w sprawie szczeg610wego sposobu 
i zakresu swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od 
wlascicieli Nieruchomosci i zagospodarowania tych odpad6w w zamian za 
uiszczonq przez wlasciciela nieruchomosci oplaty za zagospodarowanie 
odpadami komunalnymi 

11. Podjycie uchwaly w sprawie odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli 
nieruchomosci, na kt6rych nie zamieszkujq mieszkancy 



12.Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w 
kOlTIUnalnych powstajq.cych na nieruchon10sciach, na kt6rych nie zamieszkujq. 
mieszkancy, a powstajq. odpady. 

13.Podjycie uchwaly w sprawie wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na danej nieruchon10sci, skladanej 
przez wlasciciela nieruchomosci. 

14. Podjycie uchwaly w sprawie przystq.pienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Kotun 

15. Podjycie uchwaly w sprawie przystq.pienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Gryz6w, Broszk6w, Polaki, w czysci wsi 
Polaki 

16. Podjycie uchwaly w sprawie przystq.pienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Polaki 

17. Podjycie uchwaly w sprawie przystq.pienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Bojmie, Jagodne, Sionna, 
Mingosy, Wilczonek, Chlewiska i Pier6g 

18. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Przemocy w Rodzinie w Gminie Kotun na lata 2013-2017 

19. Podjycie 	 uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Kotun na lata 2013-2015 

20. Podjycie 	uchwaly w sprawie sposobu sprawiania pogrzebu oraz okreslenia 
zasad zwrotu wydatk6w na pokrycie koszt6w pogrzebu 

21. Podjycie uchwaly 	w sprawie przyjycia Programu opieki nad zwierzytami 
bezdon1nymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzq.t na terenie Gminy Kotun 
w 2013 roku 

22. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz 
Gminy Kotun 

23. Podjycie uchwaly zmieniajq.cej 	 uchwaly w sprawie zasad usytuowania na 
terenie G-miny Kotun miejsc sprzedazy i podawania napoj6w alkoholowych 

24. Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kotun 

25. Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
oraz pozostalych komisji stalych Rady Gminy Kotun 

26. Informacja Przewodniczq.cego Rady 

27. Dyskusja i wolne wnioski 

28. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

29. 	Zamkniycie Obrad XXV Sesji Rady Gminy. 



Ad 1 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXV Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Wojta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 
Gminy Barbary Jonskq, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, soltysow i radnych. 

Ad pkt 2 
Wojt Slawomir Adamiak poprosil 0 wlqczenie do porzqdku dzisiejszej sesji dwoch 
projektow uchwal: 

1. 	 Uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wyodrybnienie w budzecie Gminy 
Kotun na 2014 rok srodkow stanowiqcych fundusz solecki, 

2. 	 Uchwaly zmieniajqcej uchwaly w sprawie okreslenia terminu, czystotliwosci i 
trybu uiszczania oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wniosek umotywowal tym, ze w terminie wysylki radnym materialow na dzisiejszq 
sesjy projekty tych uchwal nie mialy jeszcze akceptacji komisji rady. W chwili 
obecnej taka akceptacja jest, wiyc prosi 0 rozpatrzenie przedstawionych projektow 
uchwal na tej sesj i. 

Wiycej wnioskow nie zgloszono. 


Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady Gminy zarzqdzila glosowanie nad 

zgloszonymi wni oskami. 

Wnioski zostaly przyjyte wiykszosciq glosow Iza-14, przeciw-O, wstrzymal si y-l1 

w glosowaniu jawnym. 


Przewodniczqca poinformowala, ze proj ekty wlqczone do porzqdku obrad bydq 

omawiane odpowiednio, jako punkty: 26 i 27 . Natomiast dotychczasowe punkty 

porzqdku obrad: 26,27, 28, 29 bydq omawiane odpowiednio jako punkty: 28,29,30, 

31. 

Ad pkt 3 
Wojt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 swojej dzialalnosci w okresie 
miydzy sesjami. 

1. 	 Odbylo siy 5 spotkan koordynacyjnych z wykonawcq kanalizacji sanitamej. 
Praktycznie co tydzien spotyka siy zespol w skladzie: strona inwestora i strona 
wykonawcy, ktorzy na biezqco omawiajq postypy prac kanalizacyjnych. 
Wilczonek i Jozefin jest juz wykonany, praktycznie juz rozliczony. W Polakach 
naprawiane Sq usterki i juz niebawem zostanie zakonczona budowa. 
Jesli chodzi 0 wykonanie naprawy drogi, to w dokumentacji brakjest zapisow 
dotyczqcych wykonania az tak obszemej naprawy tej drogi. Aby przykryc 
uszkodzony pas jezdni asfaltem potrzeba tam wykonania stabilnego podloza. 
Jesli tylko pogoda pozwoli, bydzien1Y probowali naprawic uszkodzonq drogy. 

2. 	 14 lutego br. podpisano aneks do umowy w sprawie rozliczenia inwestycj i 
kanalizacyjnej z Urzyden1 Marszalkowskim. Termin zakonczenia prac 
i oddania kanalizacji do uzytkowania zostal naznaczony na dzien 30 wrzesnia 



br. 
3. 	 J esli natomiast chodzi 0 zwrot srodkow poniesionych na budowy drog 

asfaltowych w Broszkowie, Gryzowie, Nowej Dqbrowce i Kotuniu, to 
dokumentacja rozliczeniowa jest juz kompletna i zostala przekazana do 
MJWPU. W zwiqzku z budowq drog w Kotuniu zawarto ponad 20 aktow 
notarialnych regulujqcych stan prawny wybudowanych drog. W tej chwili 
w Urzydzie Marszalkowskim konczq siy prace dotyczqce weryfikacj i 
zlozonego przez nas wniosku 0 platnosc koncowq. 

4. 	 Dobiegajq prace aktualizacji dokumentacji zwiqzanej z modemizacjq swietlic 
wiejskich w Kotuniu, Sosnowem i Nowej Dqbrowce. Realny termin ogloszenia 
przetargu na modemizacjy tych swietlic, to poczqtek kwietnia br. 

5. 	 J esli natomiast chodzi 0 remont swietlicy w Zeliszewie Podkoscielnym, to 
dokumentacja na jej remont jest nieaktualna. Trzeba jq opracowac od podstaw. 
Jesli tylko uporamy siy z przetargami na modemizacjy remiz (swietlic) 
wymienionych wyzej, to pracownicy zajmq siy przygotowaniem materialow 
przetargowych na modemizacjy i tej swietlicy. 

6. 	 W sprawie budowy nowej stacji uzdatniania wody w Kotuniu zostal 
rozstrzygniyty przetarg na nadzor inwestorski. Zostal takZe ogloszony przetarg 
na jej wykonanie. Jest nadzieja, ze do konca maja podpiszemy umowy na jej 
wykonanie i prace bydq mogly siy rozpoczqc. 

7. 	 Nie mozna dokonac wyboru sohysa wsi Tymianka. Tam nie rna sali, aby 
mozna bylo przeprowadzic wybory. Zatem zaproponowano, aby wybory 
odbyly siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy. Wyznaczono zebranie 
wyborcze na dzien 11 lutego br. Zebranie nie odbylo siy z powodu braku 
frekwencj i wyborczej. Wobec powyzszego ustalono, ze wybory soltysa tej wsi 
odbydq siy, gdy juz siy ociepli i na terenie wsi Tyn1ianka. 

8. 	 Gmina Kotun zajyla II miejsce w rywalizacji powiatowej zrzeszen LZS. 
Puchar odebral W ojt na lutowej sesj i Rady Powiatu Siedleckiego. 

9. 	 W ojt uczestniczyl w konwencie W oj tow z terenu Powiatu Siedleckiego, ktory 
odbyl siy w Mokobodach. Glownym ten1aten1 rozmow byla sprawa oswietlenia 
ulicznego. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala j ak skonczyla siy sprawa tloczni 
w J ozefinie. Jest tak j ak chcielismy czy jest inaczej. 

- Wojt wyjasnil, ze tlocznia zostala zamontowana i posiada elementy zawarte 
w dokumentacji. Posiadala jednak zbyt duzy silnik elektryczny do jej dzialania. 
W chwili obecnej wymieniane Sq urzqdzenia elektryczne i jak tylko zostanie 
zakonczona ta praca, zostanq dostarczone nam kompletne dokumenty tej 
tloczni. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala czy w dokumentach tych bydzie 
przedstawiony rowniez j ej certyfikat (atest) i czy istniej e zagrozenie, ze mogq 
go nie przedstawic. 

- W ojt wyj asnil, ze certyfikatu j eszcze nie przedstawiono poniewaz j est on 
wystawiany na gotowy produkt a w naszej tloczni trzeba jeszcze wymienic 



elementy elektryczne. Wykonawca przez caly czas potwierdza, ze jesli tylko to 
nastqpi, to fabryka przekaze niezbydne dokumenty doczni wraz z certyfikatem. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, czy jest juz uzgodnienie dotyczqce 
remontu drogi za mostem, prowadzqcej do wsi Polaki. 

- W6jt stwierdzil, ze jesli tylko warunki pogodowe na to pozwolq zostanie ona 
naprawlona. 

- Sohys wsi Polaki Elzbieta Marchel zapytala, czy dotyczy to remontu calej 
drogi, bo na calym odcinku jest ona w bardzo zlym stanie. W niekt6rych 
przypadkach juz prawie nie da siy niq przejechac. 

- W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze naprawa bydzie dotyczyla tylko tej 

czysci drogi, kt6ra zostala uszkodzona przy budowie kanalizacji. 


- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy nie jest mozliwe poprawienie 
dalszego odcinka tej drogi w tym samym czasie, w kt6rym wykonawca bydzie 
jq naprawial. We wczesniejszych rozmowach przewijal siy taki zamiar. 

- W 6jt wyjasnil, ze mozliwe jest dokonanie naprawy tej drogi w tym samym 
terminie. J ednak aby to zrobic potrzeba srodk6w finansowych na budowy 
podbudowy tej drogi. 

- Sohys wsi Polaki poprosila radnych 0 szczeg61nq trosky w sprawie naprawy tej 
drogi. Jest ona w takim stanie, ze kierowcy PKS niejednokrotnie wpadali 
w r6w omijajqc dziury w jezdni. Boimy siy, ze nam zabiorq autobus. 

- W6jt zapewnil, ze wie jak wyglqda stan techniczny tej drogi, jednak w chwili 
obecnej nie widzi mozliwosci jej naprawy. Jest zima i trzeba poczekac na 
lepszq pogody. Wtedy na pewno zostanie ona poprawiona. 

- Radny Artur Skwierczynski potwierdzil, ze w chwili obecnej nie ma 
mozliwosci jej naprawy. Poprosil jednak, aby naprawy wykonano niezwlocznie 
gdy warunki pogodowe na to pozwolq. 

- Radny Powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze zaden z pracownik6w urzydu nie 
chce mu odpowiedziec na pytania zadawane im w sprawie budowy kanalizacj i 
sanitamej, zatem zadaje ich W6jtowi: 
1. Czy W6jtjest pewien, ze pompownia zamontowana w J6zefinie bydzie 
pracowala poprawnie. Czy jest ona zgodna z dokumentacjq technicznq. 
2. Czy W6jt jest pewien, ze na calq tloczniy bydzie certyfikat czy na 
poszczeg61ne jej podzespoly. 
Pytania te zadaje, bo zn6w zaczyly krqzyc plotki, ze wykonawca ma 
certyfikaty tylko na niekt6re elementy tej doczni a nie bydzie ich mial na 
calosc. 

-	 W 6jt wyjasnil, ze zgodnie z zapewnieniami inspektora nadzoru, certyfikaty na 
calosc zostanq przedstawione po zmianie urzqdzen elektrycznych. 

Wiycej pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
W 6jt wyjasnil, ze trzy kolejne projekty uchwal dotyczq zaciqgniycia kredyt6w na 
zaplanowane w budzecie inwestycje tj. modernizacji swietlic wiejskich i budowy 



SUW w Kotuniu. 
- Radny Artur Skwierczynski zapytal, jak zostaly okreslone kwoty poszczegolnych 
inwestycji skoro jeszcze nie bylo przetargow na ich wykonanie. 
- Skarbnik Gminy Barbara 10nska wyjasnila, ze S,! to szacunkowe kwoty wynikaj,!ce 
z dokumentacji wstypnej. Zanim przetarg zostanie rozstrzygniyty i bydzie potrzeba 
zawarcia stosownych umow potrzebna jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w sprawie mozliwosci zaci,!gniycia tych pozyczek. Dlatego w chwili obecnej 
podejmowane S,! uchwaly intencyjne, nie jest to jeszcze decyzja kredytowa. 
Zazwyczaj podczas przetargu kwoty te siy zmieniaj,! i pozyczka nie bydzie 
zaci,!gniyta wiyksza niz bydzie to wynikalo z przetargu, a co za tym idzie 
prawdopodobnie jej kwota bydzie nizsza niz zakladaj,! to uchwaly intencyjne. 

Wojt wyjasnil, ze w projektach uchwal jest mowa 0 pozyczce "do kwoty ..... ", 
co oznacza, ze po przetargu kwota ta moze ulec zmianie. lesliby zdarzylo siy tak, ze 
kwota bydzie wyzsza niz zaplanowane, potrzeba bydzie podjycia nowej uchwaly 
intencyjnej. 

Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze obie odpowiedzi wyjasnily jego 
w,!tpliwosci i nie n1a wiycej pytan. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/164/2013 w sprawie 

zaci,!gniycia pozyczki na pokrycie planowanego deficytu budzetowego wynikaj,!cego 

z wyprzedzaj,!cego finansowania zadania inwestycyjnego pn.: "Przebudowa stacji 

uzdatniania wody na terenie Gminy Kotun" w ramach PROW w latach 2007-2013. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/165/2013 

w sprawie zaci,!gniycia pozyczki na pokrycie planowanego deficytu budzetowego 

wynikaj,!cego z wyprzedzaj'!cego finansowania zadania inwestycyjnego pn.: 

"Rozwoj kultury regionalnej poprzez remont remizy OSP w miej scowosci Kotun" 

w ramach PROW w latach 2007-2013. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/166/2013 w sprawie 

zaci,!gniycia pozyczki na pokrycie planowanego deficytu budzetowego wynikaj,!cego 

z wyprzedzaj,!cego finansowania zadania inwestycyjnego pn.: "Rozwoj kultury 

regionalnej poprzez remont ren1izy OSP w miej scowosciach Nowa D,!browka 

i Sosnowe" w ramach PROW w latach 2007-2013. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 




Ad pkt 7 
W 6jt Slawomir Adamiak odczytal uzasadnienie uchwaly w sprawie zmian 
w budzecie gminy. Wyjasnil takze, ze wplynql wniosek policji 0 wsp61finansowanie 
zakupu samochodu terenowego sluzbowego dla Komisariatu policj i w Mokobodach. 
Na samoch6d ten mialyby siy zlozye trzy gminy w kwotach po 6.700 zl. Takie pisma 
Komendanta zostaly wyslane do wszystkich gminy z terenu powiatu siedleckiego. 
Sprawa odpowiedzi na ten wniosek byla dose pilna dlatego telefonicznie uzgodnil 
z czlonkami Komisji Budzetu i Finans6w, ze jest ich zgoda na odpowiedz pozytywnq. 
Na ostatnim konwencie W6jt6w ta sprawa takZe byla omawiana i wszyscy W6jtowie 
byli j ednomyslni co do tego, ze wskazane srodki nalezy zarezerwowae w budzetach, 
ale przekazae ich dopiero po pozytywnej analizie dzialania policj i wedlug nowych 
zasad. Jesli natomiast chodzi 0 zmiany w kwotach budowy gimnazjum, to sprawa 
dotyczy utwardzenia terenu i wykonania miej sca do garazowania autobusu 
szkolnego, kt6ry przez caly czas stoi bez zadaszenia i na placu Szkoly Podstawowej 
w Kotuniu. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, co z realizacjq budowy gimnazjum. 
Czy tennin zakonczenia tej inwestycji nie jest zagrozony. 

- W6jt Slawomir Adan1iak stwierdzil, ze dotychczasowe prace nie pozwalajq na 
stwierdzenie, ze inwestycja ta nie zostanie zakonczona w terminie. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, jakq korzyse bydzie miala Gmina Kotun 
z faktu, ze przyzna srodki na zakup samochodu policyjnego. Czy mozen1Y siy 
spodziewae, ze bydzie wiycej patroli na terenie naszej gminy. 

- W 6jt wyjasnil, ze w tej chwili nie mozna jednoznacznie stwierdzie, co 

dostaniemy od policji w zamian za dofinansowanie zakupu nowego 

samochodu. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczqca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXV/167/2013 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2013 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

W6jt wyjasnil, ze zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Sq rezultatem 

podjytej wczesniej uchwaly w sprawie zmian w budzecie gn1iny. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt uchwaly 

Nr XXV/168/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2013-2026. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

W6jt wyjasnil, ze uchwala w sprawie metody pobierania oplaty za odpady zostalajuz 

podjyta w grudniu. Jednak w chwili obecnej ustawodawca przewidzial r6znicowanie 




stawek. Dlatego przygotowano zmiany wczesniej podjytej uchwaly. Co do zasady jest 
ona zgodna, jednak wyodrybniono liczebnose gospodarstw domowych na trzy 
rodzaje: do 2 osob, od 3 do 5 osob oraz 6 i wiycej osob w gospodarstwie. 
Zgodnie z zapisami ustawy calose wydatkow zwiqzanych z gospodarkq smieciowq 
musi bye pokryta z oplat, ktore wniosq mieszkancy. Nie bydzie juz dofinansowania 
gminy do tego typu dzialalnosci. W naszym przypadku wysokose oplaty za smieci 
segregowane wynosi 500/0 oplaty od smieci nieposegregowanych. Regionalna Izba 
Obrachunkowa sygnalizowala, ze taka roznica cenowa moze bye przez niq 
negowana, jednak w jaki inny sposob Gmina moze osiqgnqe narzucony jej prog 
efektu ekologicznego, jesli roznica pomiydzy smieciami niesegregowanymi 
a segregowanymi bydzie nieznaczna. Segregacja wymaga dodatkowego trudu od 
mieszkanca, dlatego powinna bye odpowiednia roznica cenowa pomiydzy tymi, 
ktorzy chcq segregowae odpady a tymi, ktorzy tej segregacj i nie chcq prowadzic. 

- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze na komisji omawiana byla kwestia 
tych stawek i powiedziano nam, ze j est to wstypny szacunek. K woty te mogq 
jeszcze ulec zmianie. 

- Radny Kazimierz Chrosciel stwierdzil, ze gdy patrzy siy na wysokosci oplat za 
odpady na terenie calego kraju i w naszym rejonie, to kwoty zaproponowane Sq 
usrednione. Nie jestesmy ani najdrozsi ani najtansi. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala jak technicznie wyglqda sprawa 
wyodrybniania gospodarstw domowych. Czy jesli rodzina mieszka z babciq, to 
babcia bydzie stanowila odrybne gospodarstwo domowe? 

- p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy w Urzydzie Gminy Kotun Daniel 
Polkowski wyjasnil, ze to sami mieszkancy bydq okreslae tq sprawy 
wypelniajqc deklaracjy. To oni bydq oswiadczae, czy stanowiq jedno czy dwa 
odrybne gospodarstwa domowe. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/169/2013 

w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki oplaty. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

Wojt wyjasnil, ze w zmianie ustawy 0 utrzymaniu czystosci i porzqdku w gminie 

ustawodawca przewidzial, aby za oplaty wnoszonq przez .mieszkanca za 

gospodarowanie odpadami mozna bylo wliczye wyposazenie gospodarstwa w worki 

do selektywnej zbiorki odpadow. W przedstawionym projekcie uchwaly 

doprecyzowano takZe okreslenie "selektywnego punktu zbiorki odpadow". 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/170/2013 zmieniajqcq 

uchwaly w sprawie szczegolowego sposobu i zakresu swiadczenia uslug w zakresie 

odbierania odpadow komunalnych od wlascicieli nieruchomosci i zagospodarowania 




tych odpad6w w zamian za uiszczon,! przez wlasciciela nieruchomosci oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 11 

W6jt wyjasnil, ze aby ujednolicie zasady odbioru odpad6w trzeba takZe okreslie 

spos6b ich odbioru z posesji niezamieszkalych. Chodzi tu miydzy innymi 0 zaklady 

pracy, urzydy, szkoly. Kolejny projekt uchwaly dotyczy wlasnie takich przypadk6w. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/171/2013 w sprawie 

odbierania odpad6w komunalnych od wlascicieli nieruchomosci, na kt6rych nie 

zamieszkuj,! mieszkancy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

W6jt wyjasnil, ze kolejnym projektem uchwaly jest okreslenie stawek za odbi6r 

odpad6w z posesji nie zamieszkalych. Wyr6zniono pojemnosci pojemnik6w za 

odpady i okreslono stawki oplaty od tych pojemnik6w. W okresleniu pojemnika 

o pojemnosci 120 litr6w miesci siy worek, kt6ry zostanie odebrany przy okazji 
odbioru smieci. Natomiast pojemnik 240 litr6w to koszt, kt6ry musi bye poniesiony, 
aby pojemnik ten musial bye odebrany sprzytem specjalistycznym. 

-	 Sohys wsi Polaki Elzbieta Marchel zapytala, co siy stanie, gdy zamiast 

pojemnika 240 litrowego wystawi siy 2 worki 120 litrowe. 


- Daniel Polkowski odpowiedzial, ze oplata zostanie policzona zgodnie 

z odplatnosci,! tak,! jak za worki. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Wiceprzewodnicz,!ca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXV/172/2013 w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w 

komunalnych powstaj,!cych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkuj,! 

mieszkancy, a powstaj,! odpady. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 13 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy okreslenia wzoru deklaracji 

w sprawie odpad6w, kt6re byd,! skladali wlasciciele nieruchomosci. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/173/2013 w sprawie 

wzoru deklaracj i 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

danej nieruchomosci, skladanej przez wlasciciela nieruchomosci. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 




Ad pkt 14 

Wojt wyjasnil, ze kolejne projekty uchwal dotyczq przystqpienia do zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscach, w ktorych zostanie wybudowana 

linia energetyczna 0 mocy 400k V. Odbyly siy w tej sprawie spotkania 

z mieszkancami jak rowniez Komisjq Rolnictwa. Wszystko juz chyba w tej sprawie 

zostalo powiedziane, ale jesli Sq jeszcze pytania, to obecni Sq na sesji projektanci tej 

linii, ktorzy bydq mogli na nie odpowiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/174/2013 w sprawie 

przystqpienia do opracowania miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego 

czysci wsi Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 15 

Uwag ani pytan do projektu uchwaly nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/175/2013 w sprawie 

przystqpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Gryzow, Broszkow, Polaki w czysci wsi Polaki. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glosow Iza-14, wstrzymal siy-l1 w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 16 

Wojt wyjasnil, ze ten projekt uchwaly nie dotyczy budowy linii energetycznej ale jest 

to wniosek zlozony przez mieszkanca wsi Polaki. Prosba dotyczy przeksztalcenia 

czysci dzialki z rolnej na dzialky z przeznaczeniem pod zabudowy. 

Poprosil 0 pozytywne rozpatrzenie tego projektu uchwaly. 


- Radny Artur Skwierczynski poprosil 0 przychylenie siy do projektu uchwaly. 
Wlasciciel tej dzialki postanowil wybudowac na niej zaklad produkcyjny 
i budynek mieszkalny. Powstanq zatem nowe miejsca pracy w naszej 
mleJ scowosci. 

- Radny Kazimierz Chrosciel wyjasnil, ze projekt tej uchwaly rozpatrywany byl 
na Komisji rolnictwa i ma jej pozytywnq opiniy. Podtrzymuje takZe stanowisko 
swojego przedmowcy. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/176/2013 w sprawie 

przystqpienia do opracowania miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego 

czysci wsi Polaki. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 17 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV117712013 w sprawie 




przyst,!pienia do opracowania miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego 
czysci wsi Bojmie, 1agodne, Sionna, Mingosy, Wilczonek, Chlewiska i Pierog. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 18 
Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kotuniu Grazyna Rybak 
wyjasnila, ze opracowanie tego typu uchwaly jest narzucone nam przez ustawy 
o przeciwdzialaniu przemocy w rodzinie. Sprawami przeciwdzialania przemocy 
w rodzinie zajmuje siy zespol interdyscyplinamy powolany przez Wojta. 
W jego sklad wchodz,! przedstawiciele GOPS, policji, nauczycieli, lekarzy oraz 
wymiaru sprawiedliwosci. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy po reorganizacji policji wspolpraca 
GOPS z policj,! nie ulegla pogorszeniu. 

- Kierownik GOPS stwierdzila, ze w chwili obecnej nie moze mowic 0 zadnej 
wspolpracy z policj,!. Gdy posterunek policji byl w Kotuniu, to wspolpraca ta 
byla prawie wzorowa a obecnie jej w ogole nie n1a. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, jaka jest skala przemocy w rodzinie na 
terenie naszej gminy. 

- Kierownik GOPS Grazyna Rybak wyjasnila, ze jest odnotowanych kilka 
przypadkow, okolo 13. Pracownicy socjalni s,! bardzo rzadko swiadkami 
przemocy. Takimi osobami S,! na pewno policjanci. lednak oni bardzo rzadko 
wypelniaj,! niebiesk,! karty. 

- Radna Teresa Brusniak stwierdzila, ze jednak chyba taki dom jak mamy na 
L'!czce jest nam potrzebny. 

-	 Kierownik GOPS wyjasnila, ze z tego domu bardzo niechytnie chcialy 
korzystac kobiety. Baly siy, ze jesli opuszcz'! swoj dom chociaz na kilka 
tygodni, to po powrocie mog,! nie miec juz do czego wracac. Baly siy, ze 
malzonkowie pozbyd,! siy z nich najcenniejszych rzeczy alba zostan,! 
zdewastowane. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/178/2013 w sprawie 

przyjycia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie w Gminie 

Kotun na lata 2013-2017. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 19 

Kierownik GOPS w Kotuniu Grazyna Rybak omowila przygotowany kolejny projekt 

uchwaly. 


- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala, co oznacza w Pani wypowiedzi 

stwierdzenie "ze praca asystenta rodziny sprawdzila siy". 


- Grazyna Rybak wyjasnila, ze podopiecznych GOPS-u nie ubylo, ale znacznie 
poprawilo siy funkcjonowanie wielu rodzin. Wiedzieli, ze przyjedzie asystent, 
aby sprawdzic ich funkcjonowanie w rodzinie wiyc starali siy posprz'!tac 



mieszkania i postypowac poprawnie. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/179/2013 w sprawie 

przyjycia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kotun na lata 2013
2015. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 20 

Kierownik GOPS Grazyna Rybak wyjasnila, ze kolejny projekt uchwaly przewiduje 

ustawa 0 pomocy spolecznej. Projekt jest koniecznosciq, poniewaz istniejq przypadki, 

w kt6rych to GOPS musi zajqc siy sprawieniem pogrzebu zmarlemu. Sprawa dotyczy 

os6b bezdomnych, NN czy tez os6b, kt6rych najblizsi nie Sq w stanie zapewnic 

organizacji pogrzebu. 


- Radna Aneta Wysocka-Bat zapytala ile takich przypadk6w bylo w zeszlym 
roku. 

- Kierownik GOPS-u wyjasnila, ze byly dwa przypadki. Sprawa dotyczyla os6b 
posiadajqcych ubezpieczenie. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/180/2013 w sprawie 

sposobu sprawienia pogrzebu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 21 

W6jt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy przyjycia rocznego programu 

opieki nad zwierzytan1i bezdomnymi. Program posiada pozytywnq opiniy Komisji 

Rolnictwa. 


- Soltys wsi Pierlki Irena Mielczarek zapytala, czy jest mozliwe, aby ludzie 
kt6rzy zaadoptujq psa dostawali jakqs kwoty na jego utrzymanie. 

- W6jt stwierdzil, ze zastanowi siy nad takim rozwiqzaniem jesli tylko bydzie 
taka mozliwosc prawna. Tylko jak wtedy udowodnic, ze jest to pies 
adoptowany a nie wlasny. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/181/2013 

w sprawie przyj ycia Programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Kotun w 2013 roku. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 22 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze sprawa dotyczy drogi oznaczonej wewidencji 

grunt6w jako dzialka nr 511/3. Gmina chce jq nabyc od Skarbu Panstwa. 


- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze ma trudnosci w odnalezieniu tej 



dzialki. Znalazl dzialky 511/1 a nie znalazl dzialki 511/3. 
- Radny Michal Adamczyk, ktory takze zainteresowal siy tym projektem 


uchwaly wyjasnil, ze dzialka 511/3 powstala z podzialu dzialki 511/1. 

W geoportalu prawdopodobnie nie rna jeszcze wprowadzonej zmiany 

dotyczqcej podzialu dzialki. 


Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV 1183/2013 w sprawie 

nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 23 

- Wlascicielka sklepu w Zeliszewie Duzym i wnioskodawczyni tego projektu 

uchwaly wyjasnila, ze jej sklep znajduje siy w bardzo bliskim sqsiedztwie 
z Parafiq Mariawickq. W chwili obecnej sklep pracuje tylko na oplaty. 
Wprowadzenie do niego sprzedazy napojow alkoholowych moze spowoduje 
niewielki wzrost przychodu z jego dzialalnosci. W budynek tego sklepu 
zainwestowalismy juz duze srodki finansowe i nie chcemy go zamykac. 
lednak utrzymujqc go tylko na skraju oplacalnosci moze dlugo nie potrwac. 
Chcieliby sprobowac rozszerzyc swoj asortyment 0 napoje alkoholowe. 
Majq nadziejy, ze wtedy chociaz w niewielki sposob ich sytuacja siy poprawi. 

- Wojt odczytal pismo Starokatolickiej Parafii Mariawickiej w Zeliszewie 
Duzym, w ktorym kategorycznie wypowiadajq siy parafianie 0 braku zgody na 
otwarcie punktu sprzedazy napojow alkoholowych w najblizszym sqsiedztwie 
ich kosciola. 

- Kierownik GOPS Kotun Grazyna Rybak odczytala pismo Gminnej Komisji 
Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych, w ktorym bardzo negatywnie 
ustosunkowuje siy do dalszego zmniejszania odleglosci pomiydzy punktem 
sprzedazy napojow alkoholowych a obiektami chronionymi. Sugeruje siy 
w nim powrot do starej odleglosci wynoszqcej 100 metrow. 

- Radny Kazimierz Chrosciel zapytal radnq Teresy Brusniak jak sprawa 
sprzedazy napojow alkoholowych wyglqda w Zeliszewie Podkoscielnym, 
w ktorym ten sklep tez jest niedaleko miej sc chronionych. 

- Radna Teresa Brusniak odpowiedziala, ze nie zauwazyla jakichs 

nieprawidlowosci z funkcjonowaniem sprzedazy napojow alkoholowych 

w tyrn sklepie. 


- Radny Kazimierz Chrosciel poprosil obecnego na sesji Ksiydza Proboszcza 
z Zeliszewa Podkoscielnego 0 wypowiedz w sprawie uciqzliwosci 
spowodowanej obecnosciq w poblizu Kosciola sklepu ze sprzedazq napojow 
alkoholowych. 

- Ksiqdz Slawornir Sulej na wstypie stwierdzil, ze w sprawie tej uchwaly 
najwiycej rna do powiedzenia jego sqsiad, czyli Proboszcz Parafii w Zeliszewie 
Duzym. 1ednak zostal on upowazniony przez pozostalych Proboszczow 
z Kotunia i Oleksina do wyrazenia swojego sprzeciwu przeciw dalszemu 



zmniejszaniu odleglosci sklepow ze sprzedazq. alkoholu do obiektow 
chronionych. Ostre przepisy wprowadzane w tej sprawie nigdy nie 
wyeliminujq. negatywnych zjawisk, ale sq. narzydziem, aby utrudnic osobom 
latwy dostyp do alkoholu. W sq.siednich gminach taka odleglosc wynosi 100 
metrow, u nas jest ona juz zmniejszona do 50 metrow. Chyba dalsze 
zmniejszenie nie jest konieczne. 

- Radna Hanna Kafara odczytala pismo wlascicieli sklepu w Zeliszewie Duzym, 
ktore wplynylo na j ej ryce. List zawiera informacj e 0 tym, ze w budynku 
w ktorym odbywa siy sprzedaz zostal przeprowadzony kapitalny remont. 
Byly to bardzo duze koszty. W chwili obecnej sklep pracuje tylko na oplaty. 
W urzydzie nie mogq. starac siy 0 ich umorzenie, bo nie rna podstaw prawnych 
pomocy. Radna wyjasnilajednoczesnie, ze znajduje siy w bardzo niezrycznej 
sytuacji poniewaz jest parafianka tego kosciola i mieszka w Zeliszewie 
Duzym. Jednak zdecydowala siy dopomoc wlascicielom sklepu i przychyli siy 
do ich wniosku. 

- Ksiq.dz Proboszcz Krzysztol Czyzewski stwierdzil, ze z boku sali uslyszal 
stwierdzenie, ze przeciez kiedys w tym sklepie sprzedawany byl alkohol i nie 
bylo problemu. Rzeczywiscie tak bylo, ale stalo siy tak tylko dlatego, ze 
wlasciciel tego sklepu oszukal organ wydajq.cy zezwolenie oswiadczajq.c, ze 
nie istnieje w jego poblizu zaden kosciol ani szkola. Po mojej interwencji 
w Urzydzie Wojewodzkim zezwolenie to bardzo szybko cofniyto, ale mowimy 
o latach osiemdziesiq.tych. Pamiyta bardzo dokladnie j ak wtedy wyglq.dala 
sprzedaz tego napoju. Ile bylo niestosownych zachowan klientow tego sklepu 
i jak wyglq.dala jego okolica. Wielki Tydzien, adoracja Najswiytszego 
Sakramentu a po drugiej stronie smiechy i przeklenstwa dolatujq.ce z okolic 
sklepu. Juz raz bylo to przerabiane, dlatego teraz tak kategorycznie 
sprzeciwiajq. siy wydaniu dla tego sklepu koncesji na sprzedaz alkoholu. 
Nastypnie zapytal obecnq. wlascicielky sklepu, czy prawda jest, ze i w chwili 
obecnej w tym sklepie mozna nabyc alkohol, bo takie informacje tez do niego 
dochodzq.. 

- Wlascic~elka sklepu stwierdzila, ze nigdy nie sprzedawala w nim alkoholu. 

Nastypnie rozpoczyla siy wymiana zdan pomiydzy Proboszczem Parafii z Zeliszewa 
Duzego a wlascicielkq. sklepu. 

- Radny Antoni Chojecki poprosil Przewodniczq.cq. Rady 0 przerwanie tej 

wymiany zdan, poniewaz nie wnoszq. one niczego do tego tematu. 


- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze powiedzial juz wczesniej, ze nie 
bydzie siy bal podejmowac trudnych tematow. Ten na pewno takim jest. 
Uwaza, ze kazdemu nalezy dac szansy. Jednak odleglosc 30 metrow musi 
pozostac odleglosciq. sztywnq. i w zadnym przypadku nie nalezy juz jej 
zmniejszac. Jesli okaze siy, ze sklep ktory otrzymal zezwolenie na sprzedaz 
napojow alkoholowych nie stosuje siy do restrykcji prawnych z tym 
zwiq.zanych, zezwolenie nalezy cofnq.c. Jednak powinno siy dac ludziom 

http:Przewodniczq.cq
http:dolatujq.ce
http:wydajq.cy


szansy udowodnienia, ze potrafiq wziqc odpowiedzialnosc za swoje dzialania. 
- Radna Hanna Kafara stwierdzila, ze w rozmowach z wlascicielami tego sklepu 

wielokrotnie uslyszala zapewnienia 0 uszanowaniu przez nich dni i godzin, 
kt6re zwiqzane Sq z uroczystosciami koscielnymi. W tym czasie w ich sklepie 
nie bydzie sprzedawany alkohol. 

- Radna Barbara Plichta przychylila siy do stanowiska swoich koleg6w radnych 
i takze uznala, ze nalezy dac szansy przedsiybiorcom. Jesli nie bydq szanowac 
prawa i dobrego sqsiedztwa, Sq instrumenty prawne, aby tq koncesjy cofnqc. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/183/2013 

zmieniajqcej uchwaly w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kotun miejsc 

sprzedazy i podawania napoj6w alkoholowych. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w Iza-11, przeciw-3, wstrzymal si y-11 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 24 

Przewodniczqca Rady wyjasnila, ze radni ustalili, ze bydq spotykac siy na sesji 

w trzeci poniedzialek miesiqca, jezeli nie zaistnieje potrzeba zwolania sesji w innym 

terminie. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXVI 184/2013 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 25 

Przewodniczqca Rady wyjasnila, ze plany pracy poszczeg6lnych komisji stalych 

stanowiq zalqczniki do proj ektu uchwaly i nie bydzie ich czytala. 


- Radny Artur Skwierczynski wyjasnil, ze plany pracy poszczeg6lnych kon1isji 
zostaly przez czlonk6w tych komisj i opracowane na ich posiedzeniach. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXV1185/2013 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej oraz pozostalych komisji stalych Rady 

Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 26 

W6jt wyjasnil, ze projekt uchwaly 0 wyodrybnieniu srodk6w na fundusz solecki 

w budzecie na 2014 rok ma pozytywnq opiniy Komisji Budzetu i Finans6w Rady. 


- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze radni juz po raz kolejny bydq 
glosowali nad wyodrybnieniem funduszu soleckiego. Nie Sq to duze kwoty, 
jednak jesli bydq wykorzystane z glowq, mogq chociaz w n1alym stopniu 



zaspokoic potrzeby wsi. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXVI 186/2013 w sprawie 

wyrazenia zgody na wyodrybnienie w budzecie Gminy Kotun na rok 2014 srodk6w 

stanowiqcych fundusz solecki. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 27 

W6jt Slawomir Adamiak wyj asnil, ze zmiana dotyczy doprecyzowania zapisu § 1 

uchwaly podjytej w dniu 27 grudnia ubieglego roku. Regionalna Izba Obrachunkowa 

zglosila taki wniosek. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XXV/187/2013 

zmieniajqcq uchwaly w sprawie okreslenia terminu, czystotliwosci i trybu uiszczania 

oplat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 28 

Przewodniczqca Rady poprosila w imieniu W6jta, aby radni pozostali na sali po 

zakonczeniu sesji. 


Ad pkt 29 

- Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zapytal jak siy maja wysokosci diety 

dla soltys6w za udzial w sesji do wysokosci diet radnych. Diety radnych rosnq 
co roku a sohys6w Sq takie same od wielu lat. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze praca radnego nie polega tylko na 
uczestniczeniu w sesji. Radni spotykajq siy na posiedzeniach komisji 
i wsp6lnych spotkaniach. Poinformowal takze, ze juz Zaklad Energetyczny 
planuje modemizacjy linii energetycznych na nastypnych wsiach z terenu 
naszej gminy. Prawdopodobnie po modemizacji na slupach nie bydzie lamp 
oswietlenia ulicznego. Czy W 6jt sprawdzal te informacje. 

- W 6jt wyjasnil, ze taka wymiana odbyla siy juz w Czamowyzu. Tak zdjyto 
lampy i aby mozna je bylo zawiesic trzeba bylo zrobic projekt oswietlenia 
i zaplacic za jego wykonanie. Tak bydzie i w innych miejscowosciach. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy lampy w Czamowyzu juz siy swiecq, . .
czy Jeszcze nle. 


- W6jt wyjasnil, ze w najblizszym czasie powinny juz zaczqc dzialac. 

- Radna Barbara Plichta poinformowala, ze zostala upowazniona przez 


mieszkanc6w wsi Albin6w i Ryczyca 0 zadanie nastypujqcych pytan 
Kierownikowi ZGK w Kotuniu: 
1. Najpierw prosba, aby zwr6cil uwagy na stan trzezwosci pracownik6w 
odbierajqcych odpady. 



2. Dlaczego nie odbierane sCl worki z pampersami. Byly wystawione i nie 
zostaly zabrane. To sarno z workami, w ktorych znajdowalo siy szklo. 
3. Publicznie podziykowae na sesji Kierownikowi ZGK za odsniezanie drog 
w tym rejonie. 

- Kierownik ZGK w Kotuniu Bogdan Kue podziykowal za pochwaly. 
J esli natomiast chodzi stan trzezwosci pracownikow, to prosi radnCl 0 rozmowy 
w tej sprawie i podanie blizszych informacji. Sprawdzi to na pewno. 
J esli chodzi 0 szklo, to moglo siy zdarzye, ze worek byl poprzecinany 
i pracownicy nie mieli jak go zaladowae, aby siy nie pokaleczye. Bydzie w tej 
sprawie rozmawial z pracownikami i postara siy wyjasnie sytuacjy. 
Nie zdarzylo siy naton1iast, aby worka z odpadami ogolnymi, w ktorym byly 
pampersy - nie zabrano. Chyba, ze pampersy znajdowaly siy w zupelnie innym 
worku - to w takim przypadku worek ten nie n10g1 bye odebrany. Musi znae 
wiycej szczegolow w tej sprawie. 

- Radny Powiatowy Jan Kue stwierdzil, ze jak jest dobrze odsniezane, to chwalCl 
Kierownika ZGK - ajakjest zle, to wszyscy walCl na Wojta. Juz siy nie bydzie 
czepial tej kanalizacji, ale wie, ze wykonawca ten jest nieodpowiedzialny 
i trzeba go solidnie przypilnowae. 

- Radny Kazimierz Chrosciel zapytal czy jeszcze w tym polroczy bydzie zbiorka 
elektroodpadow. 

- Kierownik ZGK odpowiedzial, ze postara siy jeszcze zorganizowae takCl 
zbiorky. 

- Soltys wsi Rososz Mariusz Boruc zglaszal problem sn1ieci wyrzuconych 
pomiydzy RososzCl i Zeliszewem Podkoscielnym. Nie jest jeszcze to 
zalatwione. 

- Kierownik ZGK Bogdan Kue stwierdzil, ze wie 0 czyn1 mowi Pan Soltys. 
Jest to szklo zaladowane w styropianowe opakowania po lodowce. W tej chwili 
jest to wszystko przyn1arzniyte i nie jest n10zliwe usuniycie tych smieci bez ich 
rozsypania. J ak ty lko to rozmarznie, to zostanie usuniyte. 

-	 Radny Kazimierz Chrosciel odczytal informacjy 0 wystypujClcych przypadkach 
firm podszywajClcych siy pod Agencjy Modernizacji i Restrukturyzacji 
Rolnictwa. Nastypnie przekazal soltysom ogloszenia na ten temat z prosbCl aby 
wywiesili ich na swoich tablicach ogloszen. 

Ad pkt 30 
- Radna Barbara Plichta poinforn10wala, ze do protokolu postanowila napisae 

swoje stanowisko w sprawie podjycia przez rady Gminy uchwaly w sprawie 
odwolania PrzewodniczClcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy. W zwiClzku 
z tyn1, ze w chwili obecnej pisn10 to nie zostalo dolClczone do projektu 
protokolu, postanowila j e odczytae. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze nie rna siy co w tej chwili draznie. 
Mozna bylo zamiast przedstawionego uzasadnienia uchwaly, podae krotkCl jego 
trese - czlonkowie Komisj i stracili zaufanie do Pani PrzewodniczClcej. 
Wtedy nie byloby chyba zadnych pytan wiycej. 



- Protokolujqca wyjasnila, ze protok61 powinien odzwierciedlac zapis wydarzen 
sesji a nie tego, co dzialo sit; poza niq. Dlatego wystqpienia Pani Radnej, co do 
swojego stanowiska nie dolqczono do projektu protokolu. 

Wit;cej uwag nie zgloszono. 

Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjt;ty jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 31. 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek 

podzit;kowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastt;pnie zamknt;la Obrady 

XXV Sesji rady Gminy Kotun. 



